
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

44. Týždeň 

Pondelok 28.10. : 

V pondelok som si naplánoval dovolenku, ale aj tak som stihol niečo 

vybaviť.  

V pondelok hneď ráno pracovníci VPP začali s doplnením betónových 

kociek na kontajnerovom stojisku na cintoríne. Doplnenie vzišlo 

z potreby pridať ešte jeden a teda celkovo tretí kontajner. Za 

normálnych okolnosti tam stačí úplne v pohode jeden, ale tento 

„dušičkový“ čas sa za necelé dva týždne podarilo naplniť celkovo 5 

kontajnerov do úplnej kapacity komunálnym odpadom. 

Viac o tejto a celkovo „dušičkovej „ téme v slove na záver.    

V pondelok sa podarilo upratať aj kinosálu, vrátane všetkých riadov 

a toho, čo zostalo po nedeľnom dni, ktorý bol venovaný našim 

seniorom.  

V pondelok bola pracovníčka obce zaniesť podklady a zobrať schválené 

stavebné povolenie ohľadom multifunkčného ihriska, ktoré je 

plánované v strede obce v priestore červeného ihriska. 

 

Utorok 29.10. : 

 

V utorok sa v dome smútku dokončila rekonštrukcia, ktorá začala ešte 

v lete a to rekonštrukciou podlahy a skončila dnes a to zmontovaním 

novo očalúnených sedadiel lavíc. Tu by som chcel poďakovať 

pracovníčkam obce, ktoré aktívne pomáhali pri skrášlení domu 

smútku. Vybrali sme spolu látku a jedna pracovníčka svojím prístrojom 

prichytila látku na sedačku lavičky.  

S výsledkom som celkom spokojný a celý dom smútku teraz 

predstavuje dôstojne miesto pre poslednú rozlúčku. 



Doobeda montovali v obecnom dome pokazený internet, ktorý 

spôsobil „nehodu“ kábla prípojky elektrickej energie.   

Doobeda som bol pracovne v Turčianskych Tepliciach. Stretol som sa 

s pánom primátorom, kde sme riešili aktuálne informácie ohľadom 

systému zberu na ďalší rok. Situácia je stále napätá a ešte to bude na 

dlhšie. Zaujímavé je, že pán primátor ma prijal v čase, keď sa chystala 

návšteva pána prezidenta a videl som priamo v akcii ako sa pripravuje 

táto akcia vrátane protokolu.  

Cestou v meste som bol na spoločnej úradovni, kam som odniesol 

potrebné podklady a zobral som aj nejaké archívne materiály, ktorých 

bolo veru dosť. 

Na parkovisku pred bankou, kde som bol vybrať hotovosť do obecnej 

pokladne, som stretol aj DJ, ktorý bude hrať u nás na katarínskej 

zábave a mali sme celkom dlhý rozhovor. Preberali sme minulé 

podujatia a aj mnohé osobné veci, ktoré nejdem radšej tu verejne 

rozoberať.   

V utorok som mal aj telefonický rozhovor ohľadom projektu lavičiek 

Inter-reg a detailov, ktoré je potrebné doladiť. Preberali sme možnosti, 

aké sú a čo treba ešte dotvoriť. Dohodli sme sa, že doplním 

požadované detaily tak, aby to bolo v poriadku aj pre českú stranu.  

Poobede som bol v materskej škole ohľadom mnohých vecí, ktoré som 

chcel prebrať s pani riaditeľkou a s ktorými nie som spokojný a chcel 

som to riešiť interne tak, ako sa to patrí a ako som to robil aj predtým. 

Mali sme dlhú diskusiu a obsah samozrejme nejdem zverejňovať, ale 

môžem len povedať, že to nebol kamarátsky rozhovor, ale rozhovor 

starostu s riaditeľkou materskej škôlky. Keď sa stretneme hocikde na 

ulici, budeme môcť viesť kamarátsky rozhovor a aj si spolu 

posrandovať.   

Cestou domov som riešil nebezpečné stromy cestou na futbalové 

ihrisko s majiteľom pozemku a dohodli sme sa na ďalšom postupe. Teší 

ma ochota riešiť tento problém aj s ohľadom bezpečnosti pre deti 

v škole a škôlke a aj návštevníkov futbalového ihriska.  



Streda 30.10: 

V stredu pracovníci VPP začali s upratovaním lístia pri kostole, tak aby 

bol celý priestor čistý, vrátane priľahlého pamätníka pri kostole. 

Ja som bol doobeda v Turčianskych Tepliciach ohľadom súkromnej 

veci- návštevy lekára.  

V utorok sa podarilo podať žiadosť o finančný príspevok na 

multifunkčné ihrisko. Tento projekt bol schválený na poslednom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva a ide o projekt z Fondu na podporu 

športu, kde obec v prípade schválenia bude mať spoluúčasť 10 %. 

Projekt je nastavený ako rekonštrukcia existujúcej betónovej plochy 

v priestoroch červeného ihriska a pri tomto projekte išlo doslova 

o každú hodinu, aby sme to stihli podať kompletne. Tu by som chcel 

veľmi poďakovať obecnej pracovníčke za nadštandardný prístup pri 

podávaní žiadosti a výkon aj mimo pracovných hodín obecného úradu.  

Doobeda po návrate z Turčianskych Teplíc som mal neplánované 

stretnutie s jednou našou spoluobčiankou, s ktorou sme preberali 

mnoho tém a viac o tomto stretnutí asi nechcem a pre dôvernosť 

rozhovoru, ani nechcem povedať.  

Poobede som riešil aktuálnu situáciu ohľadom telefonátu z utorka a to 

doplnením požiadaviek projektovej manažérky projektu Interreg. 

Doplnil som požiadavky na každé zastavenie a zhodli sme sa na tom 

spolu po telefóne. Výsledok ma veľmi potešil a určite to bude pekná 

prezentácia našej obce a pri otvorení sa to bude páčiť aj partnerskej 

obci z Českej republiky.   

V stredu sa podarilo nahodiť obe krídla vchodovej brány a aj malú 

bráničku na futbalovom ihrisku. Tu by som chcel poďakovať za ochotu 

môjmu otcovi a priľahlému susedovi na futbalovom ihrisku, ktorí spolu 

s pracovníkom obce pomohli obci a futbalovému klubu s týmto 

projektom a zváračkou navarili pánty a areál sa bude môcť zamknúť. 

Pánty na bránu sme dali už nastavovacie, tak aby sa s bránou dalo 

manipulovať aj v zime.  



Štvrtok 31.10: 

Vo štvrtok pracovníci VPP dokončili zber lístia pri kostole. Vo štvrtok 

mal byť aj zber separovaného odpadu. Tu treba priznať chybu 

a informácia sa nedostala ku všetkým (informácia bola len na obecnej 

stránke a nehlásil rozhlas a ani sa neodoslali SMS správy) a preto sme 

sa rozhodli tento zber presunúť na pondelok. Bol som upozornený, že 

mnoho ľudí z horného konca vyložilo vrecia von a tak som poslal 

poobede obecný traktor aspoň na tento okruh a zobral jednu plnú 

vlečku. 

Vo štvrtok som riešil najmä administratívu a aj riešenie podania 

žiadosti od Slovenského futbalového zväzu. Zväz dal možnosť pre 

futbalové oddiely, ktoré majú mládežnícke oddiely požiadať o peniaze 

pre fungovanie a zlepšenie podmienok. Aj keď nevidím moc ružovo 

získanie tejto dotácie respektíve nie je veľká šanca na jej získanie ale 

podali sme ju a uvidíme či to bude úspešne.  

Na ihrisku sme dokončili zváranie zo stredy vrátane obrúsenia zvarov 

a ich natretia.  

Poobede som bol s pracovníkom obce na cintoríne, kde som bol 

pozrieť situáciu a spolu sme tento priestor vyčistili. Podarilo sa odviezť 

dosť vriec plastu a aj plný kontajner skla.  

 

Piatok 1.11.: 

V piatok bol štátny sviatok Všetkých svätých a aj Pamiatka zosnulých.  

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

V piatok bol na Slovensku Sviatok všetkých svätých a v sobotu bol 

pamätný Deň pamiatky zosnulých. Celé toto obdobie sa dá nazvať ako 

„dušičkové“ obdobie.  

Už tradične sa všetci stretávame na cintorínoch, aby sme si zapálením 

sviečky pri hroboch našich zosnulých uctili ich pamiatku a zaspomínali 

si na nich. Z môjho detského obdobia si pamätám toto obdobie aj ako 

obdobie presunu „národov“ a stretávanie sa veľkej časti rodiny. 

Stretávali sa celé rodiny a spomínali na svojich zosnulých príbuzných a 

kamarátov. 

Tak ako sa menila doba, menil sa aj spôsob uctenia si svojich zosnulých. 

Kedysi prevažovali na hroboch materiály ako ihličnatá čečina 

a dekorácia na prírodnej báze. Dnes máme bohužiaľ veľa plastov, 

umeliny, kde aj kytice sú umelé a počas tohto obdobia to na cintoríne 

miestami vyzeralo, ako keby prebiehali na Slovensku „Majstrovstvá 

v zdobení hrobov“. Je pekné keď rodina nezabúda a vyzdobí pekne 

hrob a zapáli mu aj sviečku ale pozornosť treba dať aj živým osobám, 

ktoré potrebujú pozornosť a úprimný záujem aj v čase, keď sú medzi 

nami, lebo keď sa pominú, už bude neskoro.  

V sobotu som sa zúčastnil na ukončení jesennej časti sezóny našich 

futbalistov. Stretnutie prebiehalo viac menej bilančne a najmä 

informáciou o ukončení činnosti predsedu futbalového klubu. Ja som 

mu samozrejme poďakoval za doterajšiu prácu a celá situácia sa bude 

musieť vyriešiť do začiatku jarnej časti sezóny.   

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     28.10.2024 


